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Vragen van het lid Van ’t Wout (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Megaheffing voor cliënten 
van Ascensio» (ingezonden 22 januari 2015). 

Vraag 1
Kent u bekend het bericht: «Megaheffing voor cliënten van Ascensio»?1 

Vraag 2
Klopt de informatie in dit bericht dat cliënten een naheffing opgelegd krijgen 
ten gevolge van de misstanden bij zorgaanbieder Ascensio? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het gegeven dat Ascensio een erkende instelling was 
de indruk geeft dat men het budget aan goede zorg uitgeeft? 

Vraag 4
Deelt u voorts de mening dat een pgb-houder die zijn budget besteedde bij 
Ascensio op basis van beschikbare informatie niet had kunnen weten dat dit 
een onrechtmatige besteding betrof? 

Vraag 5
Wat kunt u doen om ervoor te zorgen dat niet de cliënt, maar juist de 
bestuurders van Ascensio (financieel) verantwoordelijk worden gesteld voor 
de fouten die zijn gemaakt bij deze zorgaanbieder? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen met spoed beantwoorden?

1 http://www.gooieneemlander.nl/regionaal/gooivechtstreek/article27290328.ece/Megaheffing-
voor-clienten-van-Ascensio?lref=SL_1
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